
Title (en)
PROTECTIVE RING FOR TIMEPIECE MOVEMENT AND TIMEPIECE MOVEMENT COMPRISING SAID PROTECTIVE RING

Title (de)
SCHUTZRING FÜR UHRWERK UND UHRWERK, DAS DIESEN SCHUTZRING UMFASST

Title (fr)
CERCLE DE PROTECTION POUR MOUVEMENT HORLOGER ET MOUVEMENT HORLOGER COMPORTANT LEDIT CERCLE DE
PROTECTION

Publication
EP 4160321 A1 20230405 (FR)

Application
EP 21199919 A 20210929

Priority
EP 21199919 A 20210929

Abstract (en)
[origin: US2023100861A1] An antimagnetic and antishock protective ring for a horology movement, intended to be fixed to a horology movement,
the ring including a tubular body extending between a first and a second axial end and is made of a material having ferromagnetic properties and
wherein it is adapted to form, with the first axial end, a stop limiting the angular displacement about a radial axis of an oscillating mass connected to
the horology movement.

Abstract (fr)
L'invention concerne un cercle (10) de protection antimagnétique et antichoc pour mouvement horloger (20), destiné à être fixé à un mouvement
horloger (20), ledit cercle (10) comprenant un corps de forme tubulaire s'étendant entre une première et une seconde extrémité axiale (11, 12) et
étant caractérisé en ce qu'il est réalisé dans un matériau présentant des propriétés ferromagnétiques et en ce qu'il est adapté à constituer, par la
première extrémité axiale (11), une butée limitant le déplacement angulaire autour d'un axe radial d'une masse oscillante (23) reliée au mouvement
horloger (20).
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